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دبیر کل مجمع نیروهای خط امام:

کنار گذاشتن افراد کارآمد 
زمینه مشکلات ساختاری در کشور است

حجت الاسلام والمسلمین سید هادی خامنه ای دبیرکل مجمع نیروهای خط 
امام کشــور )از تشکل های اصلاح طلب( طی سفر به گیلان در جمع اعضای 
مجمع نیروهای خط امام این استان با اشاره به ضعف مدیران در کشور گفت: 
وقتی در امور کشور اندیشمندان و متخصصان کنار گذاشته و افراد ضعیف و 
ناکارآمد به مدیریت ها دســت می یابند کشور روز به روز به سمت ناامیدی و 

مشکلات ساختاری پیش می رود.
او اضافه کرد: راه گذار از وضعیت فعلی کشور آگاهی، همراهی با ملت و توجه 

به منافع ملی است.
دبیر کل مجمع نیروهای خط امام با تشریح روند اصلاح طلبی واقعی در کشور 
به تفکیک اصلاح طلبــی از اصلاح طلبان پرداخت و ادامه داد: در حال حاضر 
افول ســرمایه اجتماعی اصلاح طلبان به جهت نفوذ برخی افراد فرصت طلب 

در میان اصلاح طلبان ایجاد شده است.
حجت الاســلام والمسلمین ســیدهادی خامنه ای همچنین در این نشست 
ضمن یادآوری آن چه در ســالهای اول انقلاب و روند آن به وقوع پیوست به 

ذکر حوادثی در این زمینه نیز اشاره کرد.
در این نشســت افراد حاضر ضمن ارایه  نظراتشــان درباره شــرایط فعلی  و 
وضعیــت نامطلوب کشــور در حوزه هــای مختلف از بی تدبیــری برخی از 

مسئولان کشور در عدم توجه به منافع ملی  گلایه کردند.

ویژه

محسنی اژه ای:

رفع نقاط ضعف گمرکات
می تواند در تحقق شعار سال موثر باشد

رئیس قوه قضاییه گفت: در جریان سفر به هرمزگان و بازدید میدانی از بندر 
شــهید رجایی، بعنوان یکی از مهمترین کریدور های ترانزیتی بین المللی و از 
قطب های واردات کالا به کشــور، علی رغم مشاهده پیشرفت های محسوس و 

چشمگیر، نقاط ضعفی را نیز مشاهده و احصاء کردم.
به گزارش ایلنا به نقل از مرکز رســانه قوه قضاییه، حجت الاســلام محسنی 
اژه ای روز گذشته )دوشنبه( طی سخنانی در نشست شورای عالی قوه قضاییه 
با اشــاره به سفر به هرمزگان گفت: وضعیت بنادر، گمرکات و انبار های اموال 
»تملیکی« و »توقیفی« در سراســر کشور، بویژه استان هرمزگان، با گذشته 
قابل مقایســه نیست و وضع این مراکز بســیار بهتر شده است؛ البته هنوز با 

نقطه مطلوب فاصله داریم. 
حجت الاسلام محســنی اژه ای، مقوله ی ساماندهی بنادر و گمرکات را دارای 
ارتباط مســتقیم با مقوله ی تحقق شعار سال دانست و در همین راستا گفت: 
باید توجه داشت که رفع نقاط ضعف در گمرکات و بنادر ما می تواند به تحقق 

شعار سال ناظر بر »جهش تولید با مشارکت مردم« نیز یاری رساند. 
رئیــس قوه قضاییــه در ادامه تصریح کرد: البته بایــد تاکید کنم که برخی از 
نقاط ضعف در موضوع بنادر و گمرکات ناشــی از کارِ خودِ ما در دادگستری و 
تعزیرات است؛ برای نمونه باید اشاره کنم که به برخی پرونده های این حوزه در 
دادگستری و تعزیرات، با تأخیر رسیدگی می شود؛ البته حجم عمده پرونده ها 
در این حوزه، در تعزیرات اســت؛ لذا وزیر دادگســتری باید نسبت به رفع این 

موضوع اهتمام داشته باشد. 
قاضی القضات در ادامــه اظهار کرد: مقوله ی »آمار« یکی از شــاخص ها برای 
ارزیابی کار قضات و واحد های قضایی اســت، اما بــه هیچ وجه نباید دقت در 
کار قضا را فدای آمارگرایی کنیم. برخی قضات اجرای احکام نســبت به مبهم 
بودن آرای صادره از محاکم گلایه دارند؛ امری که ســبب شده آن ها در اجرای 
احکام با مشــکلاتی مواجه شــوند؛ لذا به دیوان عالی کشور و دادستان کل و 
معاون قضایی دستور می دهم نظارت ها و بازرسی های ویژه ای را به عمل آورند.

عدلیه

کنایه معنادار آذری جهرمی به زاکانی و رئیسی
وزیر پیشین ارتباطات و فناوری اطلاعات با انتشار تصویری در کانال تلگرامی 
خود نوشــت: ظاهرا ایــن روزها نان در »اتوبوس« اســت.  محمدجواد آذری 
جهرمی، وزیر پیشین ارتباطات و فناوری اطلاعات با انتشار تصویری در کانال 
تلگرامی خود نوشــت: »ظاهرا این روزها نان در »اتوبوس« است، یکبار به نام 
مردم تهران، یکبار به نام زائران اربعین! قبلیها را که از »شــرکت ساختمانی« 
خریدند، باید دید ثبت ســفارش کنندگان این مصوبه چه کســانی هستند! 
منطــق می گوید اگر به فکر جان مردم و اعتقاداتشــان بودید، مصوبه مجلس 

برای ورادات خودرو اجرا می کردید!«

مهاجری:
رئیس جمهوری بعد از 3۴ ماه می گوید باید فلان 

شود و نباید بهمان شود!
محمد مهاجری نوشت: جهت استحضار جنابعالی عرض می کنم ۳۴ ماه از عمر 
دولتتان گذشته و شــما هنوز دارید می گویید: باید فلان شود و نباید بهمان 
شــود.  محمد مهاجری فعال سیاسی اصولگرا در یادداشتی در کانال تلگرامی 

اش نوشت:» حضور گرامی رئیس جمهور محترم
-کارگزاران دســتگاه های اجرایی باید در عرصه عمل و با کار شبانه روزی امید 

مردم را ارتقا دهند.
- مردم باید این احساس را داشته باشند که دولت دارد کار می کند.

- باید ضمن گزارش کار ها و اقدامات و تلاش برای گره گشایی از اذهان مردم، 
دلایل و علل ناکارآمدی های احتمالی را نیز به گزارش کرد.

- همه بخش ها برای تحقق شعارسال باید برنامه داشته باشند.
-هیچ بخشــی از تولید اعم از کارخانه های بــزرگ وکارگاه ها نباید بی برنامه 

باشند.
- استان ها باید برای جهش تولید برنامه کلان و استانی و اقلیمی داشته باشند.

- بانک ها باید در زمینه تامین مالی به موقع واحد های تولیدی کمک کنند.
- باید با عموم مردم سخن گفت، ارتباط با مردم را همواره به استانداران و مدیران 

تاکید کرده ام.
-باید پرداخت تسهیلات برای ازدواج و اشتغال ومسکن در اولویت قرار بگیرد.

- باید استان هایی که بیشترین آمار بیکاری را دارند از این وضعیت خارج شوند. 
باید فکر ویژه برای این استان ها داشت و باید کار جدی در این زمینه کرد.

- باید نتیجه جلسات، رفع موانع تولید باشد.
- باید از محصولات روستایی حمایت کنیم ومحصولاتشان به موقع خریداری 

شود.
- باید بهره وری را بالا ببریم.

- باید در یک سری مسائل کار فرهنگی کنیم. وزارت خانه های فرهنگ و ارشاد 
و آموزش و پرورش، سازمان صداوسیما، چهره ها و ... باید تلاش کنند.

- الگو های مصرف آب و برق و گاز و انرژی باید تبلیغ شود.
جهت اســتحضار جنابعالی عرض می کنم ۳۴ ماه از عمر دولتتان گذشــته و 
شــما هنوز دارید میگویید:«باید« فلان شود و »نباید« بهمان شود. خدا عمر 
باعزت بدهد به حاج حسین آقای شریعتمداری که در چنین مواقعی خطاب به 
روسای جمهور پیشین )البته نه همه شــان، بلکه به بعضی شان!( به درستی 
می نوشت: »الان زنگ انشا نیست، زنگ حساب است آقای رئیس جمهور! انشا 

خواندن مال روز های تبلیغات بود.

سوشیال

مخالفت یک نماینده مجلس
با تعطیلی پنجشنبه ها

عضو هیات رئیســه کمیسیون اصل نود مجلس گفت: اگر 
در ایران تصمیم به تعطیلی پنجشــنبه گرفته شود، تنها 
کشوری در جهان خواهیم بود که این روز را تعطیل کرده 
اســت. به گزارش تســنیم، الهام آزاد عضو هیات رئیســه 
کمیســیون اصل نود مجلس شورای اسلامی، درباره بحث 
افزایش تعطیلات آخر هفته و تعطیلی شنبه یا پنجشنبه، 
اظهار کرد: باید توجه کرد که مسئله تعطیلی روز پنجشنبه 
کشور باعث اختلاف چهار روزه مراودات اقتصادی کشور ما 
با بازارهای جهانی می شود. وی با اشاره به مزایای تعطیلی 
روزهای شنبه، گفت: به نظر می رسد تعطیلی شنبه ها گام 
بلندی با هدف بهبود شــرایط اقتصادی کشــور باشد و به 

نوعی ما را به بازارهای جهانی می رساند.
عضو هیئت رئیســه کمیســیون اصل نود مجلس شورای 
اســلامی با اشــاره به تعداد روزهای تعطیل در کشــور، 
گفت: در کشــور ما )با احتســاب ۲۶ روز تعطیل رسمی و 
۵۲ روز تعطیل روز جمعه( تعداد تعطیلات ســالانه ۱۰۴ 
روز است که نســبت به متوسط جهانی پایین تر است؛ لذا 
اگر تعداد تعطیلات آخر هفته در ایران ۲ روز باشد، میزان 
تعطیلات ســالانه، ۱۲۵ روز می شود که با متوسط جهانی 
هــم همخوانی دارد. آزاد بیان کرد: اگــر در ایران تصمیم 
به تعطیلی پنجشــنبه گرفته شود، تنها کشوری در جهان 
خواهیــم بود که این روز را تعطیل کرده اســت و احتمالاً 
ایــن موضوع، مراودات مالی و اقتصــادی ایران با دنیا را با 
مشــکلاتی مواجه خواهد کرد چرا که تنها ۳ روز در هفته 

فرصت باقی می ماند.

رئیس مجمع نمایندگان طلاب خواستار 
»اجرای حدود« از سوی دادستان فارس

جلال رضوی مهر در گفت وگو با نماینده ولی فقیه در فارس 
گفت: به دادســتان استان فارس یادآوری کنید که اجرای 
حدود و تذکر در رابطه با رعایت مسائل شرعی برای آحاد 

جامعه موجب عدم تعطیلی حکم الهی خواهد شد.
به گزارش رســا، در پی مسمومیت ۲۹ پزشک در شیراز با 
الکل، رئیس مجمع نمایندگان طلاب در گفت وگوی تلفنی 
با حجت الاســلام دژکام نماینده ولی فقیه در استان فارس 
خواســتار اجرای حدود و تذکر در رابطه با رعایت مسائل 
شرعی از سوی دادستان استان شد.جلال رضوی مهر در این 
گفت وگوی تلفنی خواهان پیگرد قانونی مصرف مشــروبات 
الکلی از ســوی ۲۹ پزشک شیرازی شد و گفت: تقاضای ما 
از جنابعالی این اســت که با پیگیری قانونی به عنوان یک 
وظیفه شرعی جلوی تکرار این قبیل حوادث حرمت شکنانه 
را گرفته و به دادستان محترم استان فارس یادآوری کنید که 
اجرای حدود و تذکر در رابطه با رعایت مسائل شرعی برای 
آحاد جامعه موجب عدم تعطیلی حکم الهی خواهد شــد و 
امیدواریم با عاملین و مسببین برخورد شود. لطف الله دژکام 
نیز در ایــن گفت وگو گفت: بنده در خطبه های نماز جمعه 
هم یادآور این مســئله شده و در تماسی تلفنی با دادستان 
شیراز نیز بیان کردم که شما موظف هستید آنچه که قانون 
مشخص کرده است را اجرا کنید که خدای نکرده بی اعتنایی 
به حدود الهی نشود و البته این مسئول قضایی پاسخ داد که 
قانونا باید با بینه یا اقرار یا شواهد به طور جداگانه این موضوع 
اثبات و تصمیم گیری شود و بنده مجددا بر پیگری مسئله و 

اجرای عادلانه احکام الهی تأکید کردم.

ادعای مهدی طائب درباره دست 
داشتن یهودیان در مرگ امیرکبیر

طائب گفت: در تاریخ معاصر داریم که امیرکبیر مدرســه 
دارالفنون را تأسیس کرد تا با توجه به غنایی که در عرصه 
علوم انسانی و مکتب داشتیم در فنون هم سرآمد شویم و 
قــدرت به ایران بازگردد اما یهودیان با توطئه ای امیر کبیر 
را شــهید کردند. به گزارش رسا، مهدی طائب در بخشی 
از ســخنان خود در افتتاحیه دوره جریان شناسی فرق و 
ادیان که با حضور طلاب منتخب برگزار شــد، به اهتمام 
یهودیان برای ایجاد وحدت در میان خودشــان اشاره کرد 
و گفــت: یهودیان بــرای اینکه در میان کشــورهای دنیا 
یک اتحادی حول تفکر خودشــان ایجاد کنند، تشکیلات 
فراماسونری را درست کردند و فری ماسونری یعنی معمار 
آزاد، یعنی مدیری که از تفکر منطقه ای و ملی آزاد اســت 
و تفکر یهودی خود را اجرا می کند، که این فراماســون ها 
در کشور های مختلف و از جمله کشور ما نیز وجود دارند و 
اهــداف یهودیان را دنبال می کنند. وی ادامه داد: در تاریخ 
معاصر داریم که امیرکبیر مدرسه دارالفنون را تأسیس کرد 
تــا با توجه به غنایی که در عرصه علوم انســانی و مکتب 
داشتیم در فنون هم سرآمد شویم و قدرت به ایران بازگردد 
امــا یهودیان با توطئه ای امیرکبیر را شــهید و از این کار 
جلوگیری کردند اما مدرســه دارالفنون را تعطیل نکردند 
و بجای آموزش فنون به وارد کردن علوم انســانی غربی به 
کشور از طریق دارالفنون مبادرت ورزیدند که باعث تربیت 

مسئولانی غربگرا و همسوی با خودشان شد.

مجلس

رویداد

و  گردشــگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
صنایع دستی با بیان اینکه ۲ سال است 
که شعار من این شده که »اصلاح طلب، 
اصولگرا دیگه تمومــه ماجرا« و اصلا 
مردم به این چیزها کاری ندارند، گفت: 
آن چیزی که مردم نیاز دارند شــادی 
اســت و تمام تلاش دولت و حاکمیت 

باید این باشد که مردم را شاد کنند.
عزت الله ضرغامی، درباره انتقادها به اتفاقاتی 
که برای فستیوال کوچه افتاد و اینکه برخی 
آن را با جشن هنر شیراز در پیش از انقلاب 
مقایسه می کنند و به برخی کج سلیقگی ها 
نسبت به رویدادهای فرهنگی کشور، گفت: 
جشــن فرهنگ و هنر شــیراز یک موضوع 
دیگری اســت و یک طراحی فســاد عمیق 
شکل گرفت برای این که کلًا به نام هنر یک 
چیز دیگر را به خورد ملت بدهند و مشاهده 
کردید این اتفاق هم از ریشــه هایی بود که 
انقلاب ایجاد شــد، مردم ما آن رفتاری که 
در جشــن و هنر شــیراز صورت گرفت را 

نمی پذیرند.
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 

دستی خاطرنشــان کرد: رویدادهای هنری 
که در کشــور انجام می شود همه ارزشمند 
هســتند و باید تقویت شوند و دستگاه های 
کشور باید کمک کنند، حال هرکدام ممکن 
است حاشیه و اشکالی داشته باشد که باید 
رفع شــود. کما این که همین الان بسیاری 
از اتفاقــات فرهنگی و هنری در کشــور رخ 
می دهــد. مثــلًا ۵۰ هزار نفر به روســتای 
پالانگان رفتند و مراسم »هزار دف« در یک 
روستا برگزار شد، یک گزارش منفی نیامد و 
همه گزارش ها مثبت و نشان دهنده شادی 
مردم اســت و این رفتار فرهنگی است که 

مردم از خودشان بروز می دهند. 
ضرغامــی تاکید کــرد: اگر اشــکالی پیش 
می آید، ما قبــل از این که جنجال و هیاهو 
راه بیندازیم باید بررســی کرده و متولیان را 

متوجه کنیم.
وی با اشــاره به یک ویدئو منتشــر شده در 
فضــای مجازی درباره اتفاقــی در حافظیه، 
گفــت: از من ســوال کردند مامــور بالای 
ســر حافظیه به یک بچه ای که آنجا شــعر 
می خوانــد تذکر می دهــد و می گوید به ما 

گفته اند اینجا کسی شــعر نخواند. بله یک 
مقطعی در اغتشاشــات تجمعاتی می شــد، 
مشــکلات امنیتی بود، دستگاه های مسئول 
آمدند شــرایط ویژه ایجاد کردند و مدیریت 
کردند، عیب ندارد، در آن شــرایط مشکلی 
ندارد. اما حالا یک بچه ای آمده و شعر حافظ 
می خوانــد باید او را روی ســرمان بگذاریم؛ 
پس جا دارد بــه آن مامورمان تذکر دهیم، 
برخــورد و توبیخ کنیم و به مردم هم اطلاع 

دهیم.
ضرغامــی با بیان این که همــه باید همدل 
باشــیم، یادآور شــد: آن چیــزی که مردم 
نیاز دارند شــادی است و تمام تلاش دولت 
و حاکمیت باید این باشــد که مردم را شاد 

کنند.
این همه دربــاره بودجه یا قانون و مصوبات 
بحث می شــود باید برای این باشد که یک 

لبخند به لب مردم بیاورد.
وی ادامه داد: یــک توییتی زدم و بعضی ها 
نفهمیدنــد منظورم چیســت و بــه من در 
رســانه ها اعتراض کردند؛ آن توئیت این بود 
که من سوار هواپیما شــدم، پشت سر من 

۳ دختر خانم نشســته بودند، بی حجاب هم 
نبودنــد و یک ریز تا تهران هــم خندیدند، 
آن ها می خندیدند من حالم خوب می شــد، 
چرا؟ چون مــن به عنوان وزیــر باید تمام 
تلاشم این باشد که لبخند به لب ها بیاورم، 
حالا خودشــان شاد هســتند. موقع خروج 
از فــرودگاه و در ترمینال دیدم کســی من 
را صــدا کرد برگشــتم دیدم ایــن ۳ خانم 
هســتند، از من عذرخواهی کردند و گفتند 
بعدا فهمیدیم شــما جلوی ما نشستید، ما 
خیلی خندیدیم و حرف زدیم مزاحم شــما 
شدیم، فهم و شعور از این بالاتر کسی دیده 
اســت؟ این ها دختران ایران هستند، دختر 
ایرانی یک مســئولی را می بیند که ســن و 
ســالی از آن گذشته، می گوید من خندیدم 
شما را ناراحت نکردم؟ خب من در جوابش 
می گویم دخترم تو حــال مرا خوب کردی. 
اصلا این سفری که آمدم برای این است که 
لبخند روی لبان شما بیاورم، حالا تو خودت 
می خندی؛ وقتی خودت می خندی من چرا 

ناراحت شوم؟
وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع 
دستی خاطر نشــان کرد: بعضی ها این ها را 
نمی فهمند، می روند خبر را تحریف و منتشر 
می کنند که ۳ خانــم بی حجاب می گفتند، 
می خندید، بی دینــی می کردند و ضرغامی 
گفت دمتان گرم، بگویید که من هم خوشم 

می آید. ببنید حرف از کجا تا کجا است؟
وی اظهار داشت: آن وقت کسانی که با من 
هم عقیده هستند به جای این که روشنگری 
کنند، روی حقایق را می پوشانند و من یک 
اشــکالی به بعضی از جریان های سیاســی 
منتقد مانند اصلاح طلبان دارم، اصلاح طلبان 
خیلی ســعی می کنند اتفاقا روی خیلی از 
حقایق را بپوشــانند، خب شــما می بینید 
این رفتار، رفتاری است که شما ادعایش را 
می کنید، زمانی که شما ادعایی می کنید باید 

مسئله را تبیین و حمایت کنید. 
هرچند کــه الان اصلاح طلب و اصولگرا کلا 
تمام ماجرا. اصلا ۲ سال است که شعار من 
این اســت که »اصلاح طلب، اصولگرا دیگه 
تمومه ماجرا« و اصلا مــردم به این چیزها 

کاری ندارند.

»مهندسی  کتاب  از  رونمایی  مراســم 
اجماع« با موضوع دستکاری و مدیریت 
بســتر رســانه های  در  افکار عمومی 
اجتماعی نوشته ساموئل وولی و با ترجمه 
عباس رضایی ثمرین با سخنرانی هادی 
جواد  محمد  و  کوثری  مسعود  خانیکی، 
آذری جهرمی در شــهر کتاب مرکزی 

برگزار شد.
بــه گزارش جماران، هــادی خانیکی در این 
مراسم گفت: اگرچه خیلی از زمینه های یأس 
و حسرت در جامعه ما وجود دارد، ولی با یک 
جهان نازیسته ای هم مواجه هستیم که جهان 
نازیسته ما را متفکران جوان و مترجمان جوان 

دارند شکل می دهند. 
خانیکــی اظهار داشــت: چیزی کــه من در 
ســال های اخیر دنبال می کردم متأثر از خود 
پدیــده ظهور و بروز شــبکه های اجتماعی و 
یا مواجه شــدن جهان و جامعه با پدیده های 
نوظهوری مثل کرونا، یک مقداری طبقه بندی 

نظریات بنیادشناسی را ممکن کرد.
وی تصریح کرد: اولین بحثی که دو سه دهه 
گذشــته در ایران خیلی مطرح شــد بحث 
»جامعه شبکه ای« بود؛ آن چیزی که کاستلز 
مطرح کرد. برخی افراد مخالف بودند اما این 
بحــث ادامه پیدا کرد تا اینکــه دیگر اکنون 
می شود به نظریه کاستلز توجه کرد؛ به خاطر 
اینکه نوع نگاه کاســتلز مهم بود. کاستلز یک 
کنشــگر چپ بود و بخشــی از عمرش را در 

مبارزه با فاشیسم گذرانده بود.
عضو هیأت علمی دانشــگاه علامه طباطبایی 
یادآور شــد: او تبدیل ارتباطــات عمودی به 
ارتباطات افقی را مطرح می کرد و بعدها بحث 
»جامعه پلتفرمی« مطرح شد. در مرحله سوم 

بــه نظر من متأثراز پدیده کرونا بود که بحث 
»اخبــار جعلی« مطرح شــد و در این زمینه 
هم کارهای خیلی خوبی انجام شــد. اکنون 
هم بحث »پســاحقیقت« فراتر از  ارتباطات 
در حوزه های فلســفی و اجتماعی هم مطرح 
است. خانیکی ادامه داد: واژه »پروپاگاندا« در 
کنار کلیسا شکل گرفت و امری برای هدایت 
افراد و نگه داشــتن ایمان آنها بود؛ در نتیجه 
خیلی نگاه مثبتی بود. بعد وارد حوزه سیاست 
شد، سیاسی فهمیده شــد و نتیجه سیاسی 
هم داشــت. به این معنا کــه پروپاگاندا را در 
انتخابات و تبلیغات سیاســی بیشــتر به کار 
می بردند و طبیعتا هسته اولیه بحث هایی که 
وولی به آنها می پردازد همین نگاه است. بعد 
یک مدیریت نرم که چطوری برای یک پدیده 
سیاسی پذیرش داشته باشــند. عضو هیأت 
علمی دانشــگاه علامه طباطبایی تأکید کرد: 
حداقل در جامعه ما که نگاه به پیشــرفت ها 
و تحــولات فناورانه از زاویــه مثبتی بوده که 
زمینه ای برای کم کردن سانســور، کســب 
آگاهی ها و تقویت دموکراسی فراهم می کند. 
با قوانین عصر کالسکه نمی شود برای 
خودروهای هوشمند قانونگذاری کرد

محمد جواد آذری جهرمی نیز در این نشست 
گفت: اگر ما بخواهیم ببینیم راهکار مقابله با 
پروپاگاندا چیست، باید ببینیم که چه عواملی 
باعث پذیرش آن می شــود. برداشت من این 
اســت که عمق این مســأله به روانشناسی و 
نحوه فکر کردن و تشکیل ادراک انسان ها در 

مواجهه با موضوعات بر می گردد. 
وزیر پیشین ارتباطات افزود: برخی مواقع این 
پیش بینی ها آنقدر نهادینه است که آدم ها را 
به تصور اشتباه می اندازد و چهارچوب ذهنی 

آنها را تشکیل می دهد. یکی از عوامل مهمی 
کــه پروپاگانــدا می تواند روی ذهــن آدم ها 
بنشــیند که ســاختار عملکرد اجتماعی هم 
داشته باشد، این پیش بینی است. پیش بینی 
بقــا فقط مربــوط به حیات نیســت و بقای 

سازمانی، سیاسی و شغلی هم هست.
وی تأکید کرد: فعالیت پروپاگاندا این است که 
پیش بینی ها را سوق بدهد به سمت مطلوبیت 
گروهی کــه دارند این پروپاگاندا را درســت 
می کنند. بنابراین در شبکه های اجتماعی این 
ساخت و فراهم آوری پیش بینی ها برای افراد 
تبدیل به یک رقابت بزرگ می شود و کارکرد 

و نقش خودش را ایفا می کند.
آذری جهرمی ادامــه داد: جنگ خیلی ارزان 
قیمتی است نسبت به جنگ بزرگ و با تبعات 
زیاد که حکومت ها واردش می شــوند؛ یعنی 
تبدیل به فرآیندی می شــود که ما نیاز داریم 
به ســمتش برویم. وی اظهار داشت: در این 
فرآیند برای بر هم زدن پیش بینی رویکردهای 
مختلفی وجود دارد. برخی می گویند ما جریان 

بزرگی هســتیم؛ پروپاگانــدا راه می اندازند و 
اندیشه خودشان را اندیشه برتر جا می اندازند 
و گروه دیگر که مخالف آنها هستند طبیعتا به 
میدان می آیند و بــا آن به رقابت می پردازند 
که آن اجماع شــکل نگیرد و آن پیش بینی 
بر هم بخورد.  وزیر پیشــین ارتباطات تأکید 
کرد: این فرآیندی است که امروز رخ می دهد 
و مسأله غالب اســت که دولت ها و جریانات 
سیاسی برای خودشان پروپاگاندا و تیم درست 
می کنند و به رقابت بــا همدیگر می پردازند. 
ابزارهای مختلفی هم استفاده می کنند و یکی 
از ابزارهایی کــه به آن تقرب می کنند هوش 
مصنوعی است. وی افزود: در سطح حکومت 
ایران رسانه های اجتماعی به رسمیت شناخته 
نمی شــود و با قوانین کالســکه می خواهند 
خودروهای هوشمند خودران را مقررات زایی 
کنند؛ نمی شــود با قوانین عصر کالسکه برای 
خودروهــای هوشــمند قانونگــذاری کنیم. 
ساختار پذیرش این است که هنوز انحصار در 

انتشار اخبار وجود داشته باشد. 

تاکید عزت الله ضرغامی بر شاد کردن جامعه:

تلاش مسئولان در راستای شاد کردن مردم باشد
۲ سال است که شعار من شده »اصلاح طلب، اصولگرا دیگه تمومه ماجرا«

خانیکی در مراسم رونمایی از کتاب »مهندسی اجماع«:

زمینه های یأس و حسرت در جامعه ما وجود دارد

احتمال ریاست قالیباف در مجلس دوازدهم دفاع تمام قد میرسلیم از طرح صیانت
نماینده زنجان گفت: بر اساس تعامل بین نمایندگانی که رأی آوردند و جریاناتی 

که وجود دارد، و بعید می دانم غیر از قالیباف کسی رئیس شود.
به گزارش جماران، مهدی باقری نماینده مردم زنجان و عضو کمیسیون قضایی و حقوقی 
مجلس گفت: مجلس دوازدهم تاکنون به انسجام مجلس یازدهم نبوده است و افرادی که 
رای آوردند آن انسجام فکری و خروجی سیاسی که در مجلس یازدهم بوده را نداشته اند و 
به صورت قاطع نمی شود گفت که آیا ترکیب مجلس دوازدهم نیز همدلی و یکنواختی را 
مانند مجلس یازدهم می تواند داشته باشد یا خیر؟! صحن مجلس متمایل به همان سمت 
مجلس یازدهم خواهد بود و جریان سیاســی اصولگرای شــورای ائتلاف و پایداری نقش 

پررنگی خواهد داشت.
وی در واکنش به ریاســت مجلس دوازدهم، گفت: در وضعیتی که در حال حاضر حاکم 
است و بر اساس تعامل بین نمایندگانی که رأی آوردند و جریاناتی که وجود دارد، می بینیم؛ 
غیر از محمد باقر قالیباف من فعلا شخصی را پررنگ نمی بینم و بعید می دانم غیر ایشان 

کسی رئیس شود.
نماینده مردم زنجان تصریح کرد: شعارهای سال ناظر به واقعیت های جامعه است. با توجه 
به واقعیت های جامعه، راهی غیر از مشــارکت در تمام عرصه ها وجود ندارد و خصوصا در 
بحث اقتصاد که مهم ترین چالش کشور ما است، اگر آن تعامل و همکاری اتفاق بیافتد امید 

مردم را دربر خواهد داشت.
باقری گفت: انتقادات، نگاه ها و سلیقه ها بر سر جای خود است، اما دلیل بر اختلاف نیست 

که بخواهد به فضای عمومی جامعه کشیده شود.
اگــر همدلی و همکاری تحقق پیدا کند قطعا تاثیر مهمی در رضایتمندی عمومی جامعه 
خواهد داشت. در سالی تا انتخابات ریاست جمهوری در پیش داریم اگر مردم اختلافات را 

ببینند طبیعتا اثر منفی خواهد گذاشت.
عضو کمیســیون قضایی مجلس به بحث »انقلابــی بودن« مجلس آتی  پرداخت و گفت: 
این یک موضوع سیاسی نیست، وقتی بحث انقلابی بودن مطرح است یعنی خدمت رسانی 
درســت به مردم. هیچ دولت و دستگاهی انقلابی بودن را به دست نخواهد آورد، الّا اینکه 

خدمات درست را به ملت ارائه کند.

نماینده تهران در مجلس گفت: متاســفانه از طریق فضای مجازی خســارات 
زیادی به جامعه وارد می شود که به دلیل بی قانونی حاکم بر فضای مجازی امکان 
رسیدگی به آنها وجود ندارد؛ حیف شد که قانون صیانت از کاربران فضای مجازی 

در مجلس یازدهم متوقف ماند.
به گزارش ایســنا، مصطفی میرسلیم رئیس فراکســیون ارتقای سلامت اداری و مقابله با 
فساد، در تشریح عملکرد فراکسیون ارتقاء سلامت اداری و مقابله با فساد در مجلس یازدهم 
گفت: موضوع سلامت اداری و مقابله با فساد نه تنها برای مردم مهم است که برای دولت 
و ارزیابــی کارآیی و بهره وری ادارات و همچنین برای آبرو و حیثیت انقلاب اســلامی نیز 

دارای اهمیت است.
وی درباره تعداد پرونده ها گفت: تاکنون بیش از ۱۲۰ پرونده تشــکیل شده که حدود ۳۰ 
پرونده پس از تشخیص برای هیات ۳ نفره ارسال شده و برای بیش از ۲۰ مورد آنها حکم 
قطعی صادر شده است. این عملکرد نشان دهنده عملیاتی شدن فرآیند رسیدگی، تشخیص، 

داوری و صدور حکم است.
وی درباره بررســی های صورت گرفته درباره مواردی که در فضای مجازی مطرح می شود، 
گفت: در قانون پیش بینی دقیق و اصولی آمده که رسیدگی به تخلف را میسر کرده و مانع 
آبروریزی می شــود؛ آنچه در فضای مجازی رایج شده بیشــتر با هدف آبروریزی از افراد، 
مســئولان و کل نظام است که به وسیله دشــمنان، بدخواهان، منافقان، صهیونیست ها و 
ایادی آنها طراحی و پشــتیبانی می شــود و قابل اعتنا نیست زیرا اغلب غیرمستند بوده و 
امکان تماس با گزارش دهنده و تکمیل اطلاعات برای تشخیص کامل مفسده وجود ندارد.

میرسلیم ادامه داد: متاسفانه از طریق فضای مجازی خسارات زیادی به جامعه وارد می شود 
که به دلیل بی قانونی حاکم بر فضای مجازی امکان رسیدگی به آنها وجود ندارد؛ حیف شد 

که طرح صیانت از کاربران فضای مجازی در مجلس یازدهم متوقف ماند.
وی بیان کرد: روش درســت برخورد با ناهنجاری های اداری و مفاسد استفاده از امکانات 
بسیار خوب قانون ارتقای سلامت اداری و مقابله با فساد است و آنچه به صورت غیرمسئولانه 
در فضای مجازی رایج شــده صرفا باعث ایجاد یاس در مردم شده و کار رسیدگی قانونی 

را تسهیل نمی کند.

تکذیب اختلاف در »رزما« 
از سوی الله کرم

دبیــرکل رزمنــدگان مدافع انقلاب اســلامی با رد برخی 
شــایعات درباره اختلاف اعضای رزما، بار دیگر از لیســت 
ائتــلاف مردمی نیروهای انقلاب )امناء( برای انتخابات دور 

دوم مجلس شورای اسلامی حمایت کرد.
به گزارش خبرنگار احزاب ایرنا، حسین الله کرم ۴ روز مانده 
به انتخابات دور دوم مجلس شــورای اسلامی با رد برخی 
شــایعات درباره انتقاد برخی از اعضــای حزب رزمندگان 
مدافــع انقلاب اســلامی درباره حضور در لیســت ائتلاف 
مردمی نیروهای انقلاب)امنا( و انتشــار لیســت جداگانه، 
گفت: هرگونه بیانیه، اعلام مواضع رسمی و اظهارنظر رزما 
فقط با ســربرگ، مهر و امضای اینجانب به عنوان دبیرکل 

قابل قبول است.
منصــور ارضی عضو موثر حزب رزمنــدگان مدافع انقلاب 
اسلامی هم شــایعات اخیر را بداخلاقی و دوری از تقوای 
بعضی از جریانات پدرخوانده شکســت خورده عنوان کرد 

و همه را رعایت تقوا در رقابت های سیاسی توصیه کرد.

انتخابات




